
 

   
Dagsorden onsdag d. 02.11.2022 kl. 18.00-20.00  
Lokale: Personalerummet   Fraværende Jessica, Lars, elevrepræsentanter 

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol      
 
Referat godkendt 

2. Siden sidst        
 

* Formand      Ingen forældrehenvendelser 

* Ledelse      

Punktet ”Budgetopfølgning” udsættes 
9. klasserne har været i Berlin. Eleverne har præsteret 
rigtig fint, nydt turen og fællesskabet - og fået en god 
oplevelse. 
Vi har lavet nogle midlertidige ansættelser grundet støtte 
til nogle børn, for barselsorlov – vi har ingen problemer 
med at rekruttere kvalificeret personale.  
Vi har haft besøg af skolefolk fra Holland, der var på 
studierejse med nysgerrighed omkring, hvordan vi driver 
skole i DK/Guldborgsund.  
Skolelederteamet har været på skolelederforeningens 
årsmøde om skoleudvikling og offentlig forvaltning. Vi var 
særligt inspirerede af fremtidsforsker Anne Skare 
Nielsen, der talte om den fremtid, som vi allerede er en 
del af. 

*AMO/MED BGU     

 
Trivselsundersøgelsen for medarbejderne er drøftet, og 
vi har valgt følgende indsatsområder:  

- Sammenhængskraft i huset – fælles 
undervisning fx motionsdagen 

- Informationsniveauet fra ledelsen – fælles 
ugentlig infomøde + fælles forberedelsestid 

- deltagelse i disse undersøgelser – 
spørgeskemaer i forbindelse med undersøgelser 
laves på afd. møder (der er en problematik 
omkring anonymitet) 

Kemisk apv – vi undersøger p.t., hvordan vi kan blive 
klogere på, hvordan vi arbejder med den kemiske apv –fx 
omkring info og retningslinjer omkring produkter. MED 
efterspørger en fælleskommunal beskrivelse af indsats 
på området – skolebestyrelsen vil gerne bakke op om 
den efterspørgsel. Vi har indkøbt et digitalt program, der 
kan understøtte, registrere og systematisere arbejdet 
med dette. 

*Elevråd       
Elevrepræsentanterne har været til fælles elevrådsmøde 
og er fortsat i en opstartsfase.  



 

   

  

Elevrådet er optaget af et nyt affaldssystem i 
kombination med kommunens nye affaldssystem, der er 
på vej.  
 

* Andre  Alle     
  
 

3. Sophieskolens 
hjemmeside Alle    

Ideer til forbedring – og ønske til funktionalitet  
- Oprydning af referater  
- Opdatering af skolebestyrelsen – billeder 
- Dokumenter skal uploades som PDF 
- Forskellig synlighed i personalegrupperne 

(navne, e-mail) 
Michael kommer ind og kigger på hjemmesiden sammen 
med vores sekretærer for øget funktionalitet og 
brugervenlighed.  

4. SFO     

5. Principper  JAX   

Princippet omkring meddelelsesbogen under ”Skole-
hjem-samarbejdet” skal drøftes og godkendes – 
vedhæftes dagsordenen - GODKENDT 

6. Foto Alle   De sidste bliver fotograferet 

7. Skovkøkkenet    
Jan har kontakt med Meyer og har et on-line møde d. 
3/11-22 

8. Trafik Michael   
Der blev taget stilling til de fremsendte forslag omkring 
sikker skolevej. Arbejdet ved ”Kys og Kør” er gået i gang. 

9. 
Strømbesparelser     Elevrådet har det som et fokusområde fremadrettet. 
10. Julehilsen til 
personalet    

Skolebestyrelsen køber lille gave og laver julehilsen til 
personalet.  

11. Punkter til 
næste møde Alle   

Julefrokost – husk vi starter kl 17.30 
Budgetopfølgning 
Michael Topp-Jacobsen deltager med drøftelse af vores 
UC tilbud – mellemformer  

12. Eventuelt Alle      

13. Personfølsomt   

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke   

     


